
Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Grymov konaného dne 
20.3.2023 

 

Přítomni:  Lenka Zbytovská, Evžen Sova, Jarmila Grée, Marek Zemánek, Martin Vondra 

 

Hosté:   dle prezenční listiny 

 

Místo a čas konání: zasedací místnost obecního úřadu,  20.3.2023 od 18:30 hod. 

 

 

1. Zapisovatel zápisu, ověřovatelé zápisu 

 

Starostka obce přivítala všechny přítomné a konstatovala, že jsou přítomni všichni zastupitelé, 

tudíž je zastupitelstvo usnášeníschopné a zahájila zasedání. Navrhla, aby zápis z jednání 

provedla starostka Lenka Zbytovská jako obvykle a ověřila Jarmila Grée a Martin Vondra. 

Starostka dále nechala o svém návrhu hlasovat. 

 

Hlasování: 

pro: 5,  proti: 0, zdržel se: 0 

 

 

2. Program jednání 

 

Starostka přítomným přednesla program jednání zastupitelstva, který byl vyvěšen na úřední 

desce obce elektronické i pevné od 7.3.2023. Zastupitelé byli o těchto bodech předem 

informováni a seznámeni s podklady.  

K návrhu programu neměl nikdo z přítomných žádných připomínek. Oproti vyvěšenému 

programu bylo navrženo přidání dalších bodů, a to schválení daru pro farnost Prosenice a dále 

rozpočtové opatření č. 1 a č. 2. 

Starostka tedy navrhla, aby byl schválen program v upraveném znění a nechala o návrhu 

hlasovat. 

1. Zahájení, jmenování ověřovatelů zápisu, zapisovatele zápisu  

2. Schválení programu  

3. Schválení výběru projektanta pro studii domácích čistíren odpadních vod 

4. Schválení realizace projektu Rozšíření veřejného osvětlení 

5. Schválení darovací smlouvy pro Grymovský sportovní spolek 

6. Schválení darovací smlouvy pro spolek SALIX 

7. Rozhodnutí o neuskutečnění projektu „Zastávka“ 

8. Parkování v „Placu“ 

9. Rozpočtové opatření č. 1 a č. 2 

10. Schválení daru pro farnost Prosenice 

11. Diskuze  

12. Usnesení  

13. Závěr  

 

Hlasování: 

pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0 

 

 



3. Schválení výběru projektanta pro studii domácích čistíren odpadních vod 

 

Starostka uvedla, že pro podání žádosti o dotaci na pořízení domácích čistíren je nutné 

disponovat studií, která bude srovnávat dva způsoby řešení odkanalizování obce, a to 

klasickou kanalizaci se zakončením na centrální ČOV a domácí čistírny odpadních vod. Byla 

odeslána výzva k podání nabídky 4 různým projektantům, přičemž nejnižší cenovou nabídku 

předložil pan Ing. Zobaník ze společnosti HYDRO-EKO s.r.o. Druhá nejnižší cenová nabídka 

byla předložena panem Ing. Matuškou a společností VODAM s.r.o. (95.000,- Kč bez DPH). 

Další nabídky byly s výrazně vyšší cenou. Starostka informovala, že proběhlo jednání 

zastupitelů, kde bylo debatováno o nejvhodnějším projektantovi, kdy byl nakonec zvolen 

projektant Ing. Matuška ze společnosti VODAM s.r.o., a to zejména z důvodu, že tato 

společnost má zkušenosti s realizací podobných projektů a dále, že pan Ing. Zobaník sice 

s obci spolupracuje, nicméně má problém s dodržováním termínů. Proti návrhu neměl nikdo 

připomínky, proto bylo navrženo, aby byla schválena nabídka pana Ing. Matušky ze 

společnosti VODAM s.r.o. 

 

Hlasování: 

pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0 

 

4. Schválení realizace projektu „Rozšíření veřejného osvětlení“ 

 

Starostka uvedla, že se jedná o rozšíření VO o dvě lampy, a to před domem Kopeckých 

v zatáčce u stodoly a dále u hřiště. Projekt je hotový, bylo vydáno stavební povolení. Na 

internetových stránkách obce visela výzva k podání nabídek na realizaci, a to od 12.9. do 

4.10.2022. Nikdo se nepřihlásil, proto bylo přistoupeno k oslovování napřímo. Bylo osloveno 

několik společností, ale nabídku nakonec podal pouze pan Bém, který v obci realizoval VO 

již v předchozích případech. Nabídková cena činí 160.000,- Kč bez DPH. Bylo konstatováno, 

že se jedná o vysokou částku, nicméně podobná částka byla i dle položkového rozpočtu 

projektanta. Nikdo neměl žádné připomínky, proto bylo navrženo, aby byla nabídka pana 

Béma schválena. 

 

Hlasování: 

pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0 

 

5. Schválení darovací smlouvy pro Grymovský sportovní spolek 

Starostka uvedla, že každý rok obec dává finanční dar spolkům. Bylo navrženo, aby byl 

schválen finanční dar ve výši 15.000,- Kč pro Grymovský sportovní spolek. 

Hlasování: 

pro: 4, proti: 0, zdržel se: 1 

 

6. Schválení darovací smlouvy pro spolek SALIX 

Starostka uvedla, že každý rok obec dává finanční dar spolkům. Bylo navrženo, aby byl 

schválen finanční dar ve výši 15.000,- Kč pro spolek SALIX. 

Hlasování: 



pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0 

 

7. Rozhodnutí o neuskutečnění projektu „Zastávka“ 

Starostka uvedla, že v rámci auditu bylo doporučeno, aby projekty, které obec nemá v plánu 

realizovat, byly vyřazeny z majetku a převedeny do zmařených investic. Tímto projektem je 

zejména projekt, dle kterého měl být na návsi vybudován záliv pro autobusy se zastávkou. 

Tento projekt měl být realizován na soukromých pozemcích, kde je nyní již postaven nový 

obchod, je tedy jisté, že projekt realizován nebude. Bylo navrženo, aby bylo rozhodnuto o 

tom, že projekt Zastávka realizován nebude. 

 

Hlasování: 

pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0 

 

8. Rozpočtové opatření č. 1 a č. 2  

Starostka informovala o rozpočtovém opatření č. 1, které schválila dne 17.1.2023 a je 

vyvěšeno na úřední desce od 13.2.2023 a přečetla základní údaje. 

 

Starostka informovala o rozpočtovém opatření č. 2, které schválila dne 23.2.2023 a je 

vyvěšeno na úřední desce od 20.3.2023 a přečetla základní údaje. 

 

9. Schválení daru pro Farnost Prosenice 

Starostka přednesla dopis, ve kterém je obec Grymov žádána o finanční dar ve výši 10.000,- 

Kč na opravu střechy kostela v Prosenicích, kdy oprava má stát přes 2 milióny korun českých. 

Bylo řečeno, že kostel v Prosenicích navštěvují i někteří občané Grymova, i když patříme pod 

farnost v Pavlovicích. Mezi zastupiteli a přítomnými se spustila debata, většina z přítomných 

s poskytnutím daru nesouhlasila. Bylo přistoupeno k hlasování a navrženo, aby bylo 

poskytnutí daru ve výši 10.000,- Kč pro Farnost Prosenice schváleno. 

 

Hlasování: 

pro: 1, proti: 4, zdržel se: 0 

 

10. Parkování v „Placu“ 

Starostka uvedla přítomné do problematiky parkování v Placu, kdy si místní občané stěžují na 

velké množství aut, která parkují pod okny, brání průjezdu jiným autům, ztěžují průjezd 

technickým službám. Další auta parkují na pozemku obce, ale často zde stojí na zeleni 

v několika řadách, nenechávají volný prostor pro průjezd a následně musí tedy jet přes dlažbu. 

Dlažba už je propadlá a poničená. Dle zákona by měl být vždy zanechán průjezd 6 metrů a 

nikdy se nemá parkovat na zeleni. Obec může vyhláškou určit místa, kde bude možné 

parkovat a kde ne. Starostka uvedla, že je v plánu udělat místa pro parkování v jedné řadě, 

prostor bude vydlážděn zatravňovacími dlaždicemi a ohraničen a budou zde vyznačena místa 

pro parkování. Tato místa by byla zřejmě přednostně nabídnuta obyvatelům Placu, uvažuje se 

o nějaké měsíční částce, která by nebyla nijak vysoká, např. 100 nebo 200,- Kč měsíčně. 

Starostka dále uvedla, že zastupitelstvo svolalo toto zasedání, aby se varianty prodiskutovaly 



a našlo se nějaké vhodné řešení. Bylo dále diskutováno o dalších variantách, a to, že by bylo 

např. jedno parkovací místo přiděleno ke každému domu v Placu a dál, aby se obyvatelé mezi 

sebou domluvili. Dále se řešilo parkování aut zezadu v zahradách, obec by případně mohla 

cestu ještě více zpevnit a upravit. Byla by i možnost zřídit dalších pár parkovacích míst před 

stodolou, kolem cesty, aby zde mohli parkovat např. návštěvy. Řeklo se, že se starostka 

pokusí domluvit odstranění plynové přípojky a elektrické přípojky, aby se mohla odstranit i 

zídka, která je stejně nestabilní a tím by se získaly další parkovací místa. Věc bude muset být 

ještě dále promyšlena a prodiskutována přímo s obyvateli Placu. 

 

11. Diskuze  

 

• Starostka informovala, že v dubnu bude opět probíhat dubnová výzva v rámci soutěže 

10000 kroků. Tentokrát budou pořadatelé zřejmě chtít po obcích příspěvek ve výši 

2.000,- Kč. Je to částka za dubnovou a i říjnovou výzvu, tzn. za celý rok. Proti poskytnutí 

částky neměli zastupitelé ani nikdo z přítomných připomínky. Dále bylo debatováno, že 

by se tentokrát mohli konečně zorganizovat i společné procházky. Bylo domluveno, že by 

byly každou dubnovou neděli vždy od 9 hodin. 

• Plán akcí: 

29.4. – čarodějnice a slivkošt 

17.6. – předhodový turnaj v malé kopané 

25.6. – hody 

26.8. – ukončení prázdnin a večerní zábava  

 

 

12. Usnesení, Závěr 

 

Zastupitelstvo obce Grymov po projednání schvaluje: 

• zapisovatele zápisu: Lenku Zbytovskou  

• ověřovatele zápisu: Jarmila Grée a Martin Vondra 

• program zasedání 

• projektanta Ing. Matušku ze společnosti VODAM s.r.o. pro zpracování studie 

pro projekt DČOV 

• realizaci projektu rozšíření veřejného osvětlení  

• finanční dar ve výši 15.000,- Kč pro Grymovský sportovní spolek 

• finanční dar ve výši 15.000,- Kč pro spolek SALIX 

• rozhodnutí o neuskutečnění projektu „Zastávka“ 

Zastupitelstvo obce Grymov po projednání neschvaluje: 

• finanční dar ve výši 10.000,- Kč pro farnost Prosenice 

Zastupitelstvo obce Grymov bere na vědomí: 

• rozpočtové opatření č. 1 

• rozpočtové opatření č. 2 

Zapsal:      Ověřil: 

 



Lenka Zbytovská               Jarmila Grée 

      Martin Vondra 

 

 

Grymov, dne 20.3.2023 


